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Zápisnica 
 

zo VII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Nemce, konaného 27. februára 2020 o 18:00 hod. v 

Nemciach 

 
 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: 

 

Návrhová komisia: Ing. Ján Slovák, Mgr. Kristína Geciová, Eva Tóthová 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Peter Caban, Mgr. Katarína Sedliaková 

Zapisovateľ: Ing. Michal Janovec 

 

Program: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ. 

3. Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 28.11.2019. 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Nemce. 

5. Správa o plnení príjmov a čerpaní výdavkov rozpočtu obce Nemce. 

6. Návrh VZN č. 1 /2020 obce Nemce o určení výšky dotácie na prevádzku MŠ. 

7. Inventarizácia obce Nemce k 31.12.2019. 

8. Návrh na vyradenie nepotrebného majetku. 

9. Rôzne: 

- vytvorenie pracovného miesta §50j zákon o zamestnanosti od 1.3. 2020 na dobu 

9 mesiacov, 

- žiadosť o NFP na SO OPII – názov projektu Wifi pre obec, 

- žiadosť o zmenu v Územnom pláne obce Nemce – MGŠ Reality, 

- žiadosť o priradenie smerovej šípky na orientačnú tabuľu – Tomáš Cziczey, 

- vytvorenie trojčlennej komisie na výber firmy pre VO, 

- vytvorenie trojčlennej komisie na riešenie sťažností. 

 

 
 

K bodu č. 1:  Otvorenie, schválenie programu 

 

Starostka obce otvorila zasadnutie OZ a privítala prítomných poslancov a občanov. 

Zároveň ospravedlnila neúčasť poslanca Ing. Vladimíra Bugáňa a kontrolórky obce Ing. 

Kataríny Malachovskej na tomto zasadnutí. Na začiatok zastupiteľstva meškal poslanec Mgr. 

Peter Caban, ktorý sa však v priebehu zastupiteľstva zapojil do rokovania.  Program OZ bol po 

úvodných slovách pani starostky jednomyseľne schválený. Viď. príslušné uznesenie. 

 

K bodu č. 2:  Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ. 

 

Starostka obce predniesla návrh členov návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice. Následne bol bod č.2 programu obecného zastupiteľstva poslancami schválený. Viď. 

príslušné uznesenie. 
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K bodu č. 3:  Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 28.11.2019. 

 

Obecným zastupiteľstvo bolo skonštatované, že uznesenia č. 71, 72, 73, 74, 75, 76, 77, 

78, 79, 80, 81, 82, 83, 84, 85, 86, 87, 88, 89, 90/2019 boli splnené a uznesenia č. 51, 54, 

62/2019 sú v priebehu plnenia. 

 

K bodu č. 4:  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Nemce. 

 

Poslanec Ing. Ján Slovák predniesol správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

obce v jej neprítomnosti. Poslankyňa Ing. Mira Varlová oboznámila prítomných o poplatkoch 

za telekomunikačné služby spoločnosti Slovak Telekom. Táto suma za služby Slovak Telekom 

bola v roku 2020 znížená.  

K tomu bodu sa vyjadrila aj ekonómka obce Jarmila Hudecová, ktorá doplnila poslanca 

Ing. Jána Slováka a špecifickejšie priblížila kontrolné činnosti za rok 2019.   

Poslanci následne správu o kontrolnej činnosti zobrali na vedomie. Viď. príslušné uznesenie. 

 

K bodu č. 5:  Správa o plnení príjmov a čerpaní výdavkov rozpočtu obce Nemce. 

 

Ekonómka obce pani Jarmila Hudecová oboznámila prítomných so správou o plnení 

príjmov a čerpaní výdavkov obce Nemce za rok 2019. Podrobne vysvetlila plnenie príjmov 

podľa kódov zdroja a v jednotlivých položkách informovala o percentuálnom plnení príjmov 

obce Nemce za rok 2019. Rozpočet príjmovej časti v bežných príjmoch bol splnený na 100,02 

%, plnenie rozpočtu kapitálových príjmov bolo 0 € a príjmové finančné operácie boli plnené na 

99,99 %.  

V bežných výdavkoch poukázala na čerpanie podľa jednotlivých oddielov. Čerpanie 

výdavkov obce bez RO boli za rok 2019 vo výške 90,49 %, kapitálové výdavky na  71 % 

a výdavkové finančné operácie vo výške 99,95 %. Ekonómka taktiež informovala o príjmoch 

a výdavkoch RO – Materská škola Nemce  za rok 2019.  Správa je zverejnená na internetových 

stránkach obce. Následne poslanec Ing. Ján Slovák uviedol schváliť túto správu. Prijatým 

uznesením, poslanci schválili správu o plnení príjmov a čerpaní výdavkov rozpočtu obce 

Nemce za rok 2019. 

 

K bodu č. 6:  Návrh VZN č. 1 /2020 obce Nemce o určení výšky dotácie na prevádzku MŠ. 

 

Ekonómka obce pani Jarmila Hudecová predložila Návrh VZN č. 1 /2020 obce Nemce 

o určení výšky dotácie na prevádzku MŠ. Postupne vysvetlila jednotlivé články tohto návrh, 

východiskové údaje pre výpočet dotácie na dieťa v Materskej škole Nemce na rok 2020. 

Celkový počet detí v materskej škole k 15.9. 2019 bol 21. Podľa vypočítanej H hodnoty 

uvedenej vzťahom, boli stanové finančné prostriedky pre materskú školu vo výške 58 031,61 

€, ktoré sú nepostačujúce a preto je potrebná dotácia z rozpočtu obce na rok 2020 v sume  

29 836,39 €. Celková výška transferu pre materskú školu na rok 2020 je 87 686 €, z toho na 

jedno dieťa 4181,14 €.  

K tomu bodu mali pripomienku občania pán Daniel Fodor a Jana Valentová či nie je 

vhodné zvýšiť poplatok na dieťa v materskej škole, ktoré nemajú trvalý pobyt v obci Nemce. 

Poslanci OZ zobrali tento návrh na vedomie s tým, že v závislosti od počtu detí pri zápise 

(mesiac máj 2020) a pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2021 prehodnotia výšku poplatku pre 

dieťa s trvalým pobytom mimo obce Nemce.  

Následne bol návrh VZN č.1/2020 obce Nemce o určení výšky dotácie na prevádzku 

MŠ poslancami OZ schválený. Viď. príslušné uznesenie. 
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K bodu č. 7:  Inventarizácia obce Nemce k 31.12.2019. 

 

Inventarizáciu majetku obce za rok 2019 vykonala inventarizačná komisia v zložení: 

predseda Eva Tóthová a členovia Ing. Ján Slovák, Mgr. Katarína Sedliaková. Zodpovedný 

zamestnanci za inventarizáciu boli Jarmila Hudecová a Emília Ďurčenková. Poslankyňa Eva 

Tóthová oboznámila prítomných so stavom inventarizácie k 31.12. 2019. Viď prijaté uznesenie.  

Ekonómka obce pani Jarmila Hudecová oboznámila prítomných s evidovanými 

pohľadávkami, o sume nezaplatených daní, nesplatených úverov, výplat zamestnancov za 

mesiac december 2019, ktoré boli zúčtované. Viď. príslušné uznesenie. 

 

K bodu č. 8:  Návrh na vyradenie nepotrebného majetku 

 

Jednotlivé položky uvedené v zápisnici o zistení neupotrebiteľnosti majetku k 31.12. 

2019 boli inventarizačnou komisiou navrhnuté na vyradenie.  

Poslanci prerokovali zápis o priebehu a výsledku inventarizácie, neboli zistené žiadne 

rozdiely medzi účtovným a skutočným stavom majetku obce. Poslanci následne schválili 

vyradenie neupotrebiteľného majetku podľa predloženého zoznamu majetku inventarizačnou 

komisiou a súhlasili s likvidáciou neupotrebiteľného majetku prípadne jeho darovaním. 

Poslancami schválená komisia pre vyradenie bola v zložení: predseda Eva Tóthová a členovia 

Ing. Ján Slovák, Jarmila Hudecová. Viď. príslušné uznesenie. 

 

K bodu č. 9:  Rôzne 

 

Starostka obce informovala a vytvorenom pracovnom mieste podľa §50j zákona 

o zamestnanosti. Od 1.3. 2020 na dobu 9 mesiacov bude  na pomocné práce zamestnaná pani 

Viera Spodniaková. OZ zobralo túto správu na vedomie. Viď príslušné uznesenie. 

Starostka obce informovala o žiadosti o NFP na SO OPII – názov projektu Wifi pre 

obec. OZ zobralo túto žiadosť na vedomie stanovilo si, že do konca marca je potrebné zvolať 

mimoriadne zastupiteľstvo, kde sa táto žiadosť preberie. Viď. príslušné uznesenie.  

Zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o zmenu v Územnom pláne obce Nemce – 

MGŠ Reality. Je potrebné vypracovať doplnok Územného plánu obce Nemce pre zmenu 

výstavby z rodinných domov na bytový dom. Viď. príslušné uznesenie. 

OZ berie na vedomie žiadosť pána Tomáša Cziczeya o pridelení orientačnej tabule 

(smerovej šípky) na orientačnú tabuľu obce Nemce. Poslanec Mgr. Peter Caban uviedol 

zákonné možnosti ako majetok obce prenajať na takéto účely. Existujú 3 spôsoby prenájmu 

majetku a to verejnou súťažou, dražbou alebo napriamo. Jednou z možností pri nájmoch 

majetku obce je nájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorých rozhodne obecné 

zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, pričom osobitný zreteľ musí byť 

zdôvodnený; zámer prenajať majetok týmto spôsobom je obec povinná zverejniť najmenej 15 

dní pred schvaľovaním nájmu obecným zastupiteľstvom na svojej úradnej tabuli a na svojej 

internetovej stránke, ak ju má obec zriadenú, pričom tento zámer musí byť zverejnený počas 

celej tejto doby. V tomto prípade je potrebné schváliť zámer prenajatia orientačnej tabule obce 

pre pána Tomáša Cziczeya a je teda otázkou, či chce obec prenajať svoje orientačné tabule 

napríklad pre reklamné účely fyzických osôb živnostníkov.  Viď. príslušné uznesenie. 

OZ schválilo vytvorenie trojčlennej komisie na výber firmy pre VO v zložení Mgr. Peter 

Caban, Mgr. Kristína Geciová a Ing. Ján Slovák. Viď príslušné uznesenie. 

OZ schválilo vytvorenie trojčlennej komisie na riešenie sťažností v zložení Eva 

Tóthová, Ing. Michal Janovec a Oľga Kostiviarová. Viď. príslušné uznesenie. 

OZ sa zaoberalo žiadosťou pána MUDr. Miroslava Sylvestra, ktorý mal záujem 
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o odkúpenie pozemkov obce Nemce – parcely číslo 853/10, 352/2, 350/1, 350/2, 351/2, 853/2  

(prechod medzi Nemčianskou cestou smerom ku Nemčianskemu potoku, nad rodinným domom 

na Nemčianskej ceste 50). OZ nechválilo odkúpenie spomínaných pozemkov obce Nemce. 

Viď. príslušné uznesenie. 

Starostka obce informovala o možnosti využívania mobilného rozhlasu ROZaNA 

občanmi obce. Mobilný rozhlas slúži na zdieľanie dôležitých informácií medzi občanmi ako 

napr. varovné správy, živelné pohromy, stúpajúce hladiny riek, obmedzenia v obci, výpadok 

elektriny, odstávka vody, obmedzenia v doprave, vypočujte si hlásenia miestneho rozhlasu, 

ktoré ste možno nepočuli, pozvánky na kultúrne podujatia a mnoho ďalších. Dianie v obci je 

možné mať teda vždy so sebou. Pre zobrazenie verejného obsahu ROZaNY nie je nutná 

registrácia, pre rozšírené zobrazenie je nutné sa zaregistrovať (registrácia je možná na odkaze 

https://www.rozana.sk/obec/57VzQoVWKhGO) a tak občania začnú dostávať adresné oznamy 

a hlásenia.  

Starostka obce informovala o demontovaní zákazových značiek zastavenia motorových 

vozidiel na komunikácii pri obecnom úrade. 

Od občanov bola poslancom OZ adresovaná požiadavka o konanie vo veci komunikácie 

na sídlisku v obci (zákaz vjazdu a parkovania). Vlastník odkúpených pozemkov TREDE, s.r.o., 

blokuje občanom vstup na parkovacie miesta a komunikáciu. Poslanec Mgr. Peter Caban 

informoval, že v tomto prípade sa nejedná o cestu vo vlastníctve obce, teda obec nemôže nariadi 

vlastníkovi majetku odstrániť prípadné zábrany, ktoré majiteľ osadil na parkovacie miesta. Pani 

Minaříková uviedla, že cestu staval štátny podnik Stavoinvesta. V tomto prípade  je potrebné 

vyhľadať protokol v archíve a zistiť či sa jedná o obecnú cestu. Pomoc s vyhľadaním prisľúbila 

poslankyňa Oľga Kostiviarová. Poslanci a starostka obce prisľúbili čo najväčšiu súčinnosť pri 

riešení tohto problému.  

Poslanec Ing. Ján Slovák predniesol návrh o zvýšení platu starostky obce 15 až 20%. Po 

vzájomnej dohode poslancov sa týmto návrhom bude zoberať finančná komisia a na najbližšom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva sa tento návrh prejedná.  

Poslankyňa Ing. Mira Varlová informovala o neutíchajúcej snahe v riešení problému 

prechodu nákladných vozidiel z lomu za obcou Nemce. Prechodom naložených nákladných 

automobilov dochádza k strate kvality životného prostredia(otrasy rodinných domov, zvýšená 

prašnosť a hluk) hlavne občanov na Nemčianskej ceste. Podľa slov starostky, petícia od 

občanov neskončila na správnom úrade a podľa jej slov je chyba, že sa petícia neriešila 

v spolupráci s obecným úradom. Podľa slov poslankyne Varlovej, vyzbieraná petícia skončila 

na tom úrade, na ktorom mala. Pani starostka prisľúbila snahu o čo najrýchlejšie vyriešenie 

tohto problému, pri ktorom komunikuje aj so starostkou obce Kynceľová.  

Pani Kohútova sa obrátila na poslancov OZ s otázkami ohľadom výstavby cesty na 

sídlisku, pri potravinách Koruna. Starostka ju oboznámila s priebehom procesu výstavby cesty. 

Pani Kohútová poukázala taktiež na potrebu čistenia zvodov dažďovej vody na sídlisku, opravu 

nefunkčného pouličného osvetlenia, opravu obrubníkov pri paneláku č. 25, opravu 

poškodeného zastrešenie úradnej tabule na sídlisku, plánovaní vykonať jarné upratovanie na 

sídlisku, potrebnej revitalizácie ihriska pri paneláku (potrebná údržba a úprava okolia v okolí 

ihriska), odstránenie popínavých rastlín na plote v okolí betónového ihriska a potrebného náteru 

futbalových brán. Taktiež upozornila na zlepšenie kvality triedenia odpadu. Obec prisľúbila 

v rámci zlepšenia upovedomenia neuvedomelých občanov nedodržujúcich triedenie odpadu, 

dodatočne umiestniť informácie (napr. vo forme nálepiek) na kontajnery. V tomto prípade je to 

však na prístupe samotných občanov. V spolupráci s obcou, pani Kohútová prisľúbila napísať 

článok do obecných novín o potrebe zvýšiť čo najviac % triedeného odpadu, obec umiestni 

materiály o triedení odpadu do obecných tabúľ v obci. Je potrebné taktiež riešiť problematiku 

parkovania na sídlisku v obci, umiestnenia odpadových košov pre obyvateľov (hlavne v prípade 

odpredania pozemkov, na ktorých sú v súčasnosti tieto koše umiestnené). Preberala sa aj téma 
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o veľkoobjemových kontajnerov na sídlisku, ktorá však pre potreby obce je nevýhodná.  

 

Po vyčerpaných bodoch programu a bohatej diskusii starostka poďakovala poslancom, 

občanom za pripomienky týkajúce sa zlepšenia kvality života v obci a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísal:          Ing. Michal Janovec .................................................... 

 
 

Overovatelia:  Mgr. Peter Caban .................................................... 

 

                         Mgr. Katarína Sedliaková      .................................................... 


